
 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 28.3.2022 

v 14:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Řitka 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, Marie Léblová, Martin Bartůněk, Ludvík Filípek, Miloslav 

Matoušek, Radek Sňozík, Ing. Karel Vašut, Jaroslav papež 

Nepřítomni:  Ivo Leitner – omluven  

    Hosté: viz presenční listina. 

 

Zapisovatelkou zápisu byla navržena a schválena: p. Věra Macháčková  

Navržení a schválení ověřovatelé: p. Karel Vašut a p. Jaroslav Papež  

 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 14.00 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

 

Program zasedání: 

1) Schválení rozpočtového opatření 

2) Schválení žádosti o finanční příspěvek 

3) Spolková škola 

4) Odkup obecního pozemku 

 

Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka: 

 

Před samotným přistoupením k jednotlivým bodům programu se starosta zeptal přítomných 

zastupitelů, zda má někdo námitky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva. Nikdo 

z přítomných námitky neměl. Dále vznesl dotaz, zda má někdo námitky k programu, nebo by ho chtěl 

o nějaký bod rozšířit. Nikdo z přítomným námitky neměl a program rozšířit nechtěl. 

 

 

 



Bod 1. programu: 

Usnesení č.1 

Zastupitelstvo bere na vědomí „Rozpočtové opatření č. 14/2021 a Rozpočtové opatření č. 1/2022, 

která schválil starosta obce na základě pověření zastupitelstva. 

Hlasování:     Pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

Usnesení č.2   

Zastupitelstvo obce schvaluje „Rozpočtové opatření č. 2/2022. 

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Pan starosta odpovídá na dotazy p. Slováčkové: 

Za co je platba 880 000Kč obce Řitka ve Svazkové škole? 

- Je to finanční podíl naší obce na projektové dokumentaci k nově vznikající škole 

Kolik by mohla být případná dotace na svazkovou školu? 

- To se v současné době neví. Záleží na tom, kdo dotaci vypíše a jakým způsobem. Dotace jsou 

vypisovány na každý rok nové a jinak. 

Jaký je časový horizont? 

- 2-3 roky do začátku stavby. Do té doby se škole bude řešit kontejnery. Ve školním roce 

2022/2023 vzniknou první třídy v Řitce v Informačním centru na Panském dvoře pod záštitou 

školy Líšnice. 

 

Bod č. 2 programu: 

 

Usnesení č. 3: 

Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek spolku Rybářů Řitka,z.s. pro rok 2022. 

 

Hlasování:      pro: 8 hlasů      proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

 

Bod 3. programu:    



Obsah programu byl vyčerpán při reakci na dotazy p. Slováčkové. Nikdo jiný k tomuto bodu již dotazy 

neměl. 

 

Bod 4. programu: 

Zastupitelstvo dostalo dva návrhy na odkup obecních pozemků a to : od manželů Mikuškových a p. 

Hornofa. 

K tomuto p. Matoušek navrhuje, aby se pozemky neprodávaly, ale řešilo se to směnou nebo 

pronájmem. Pan starosta tedy žadatele o tomto návrhu informuje. 

 

Pan Hrdlička se dotazuje, o jakou část pozemku u pana Hornofa se žádost týká.  

- Jedná se o „předzahrádku“ u domu pana Hornofa. 

Další dotaz směřuje na možnost zachování průjezdu na hřiště p. Hrdličky. 

- S obecním pozemkem, který by měl sloužit k průjezdu na hřiště má obec své plány v podobě 

uložiště zimního posypu 

- Dalším problémem je skutečnost, že p. Hrdlička zatím nemá na stavbu hřiště ani zahájené 

řízení o povolení stavby. Z tohoto důvodu se obec bude k návrhům vyjadřovat pouze jako 

účastník řízení a vlastník pozemků.  

 

Pan starosta oficiálně ukončil zasedání ve 14:24h z osobních důvodu, které v termínu vypsání 

zasedání zastupitelstva nebyly známy. Pro další dotazy předal slovo místostarostce p. Léblové.   

 

Dotazy p. Slováčkové 

Jaký je záměr se školkou? 

- V plánu je řešit přístavbu školky v rámci kontejnerů, aby se mohla navýšit kapacita. V řešení 

jsou varianty odkupu nebo pronájmu kontejnerů. Za období vedení současného 

zastupitelstva se kapacita školky zvedla ze 40 míst na 52 míst. V současné době bohužel ani 

toto většinou nestačí a proto, zastupitelstvo řeší varianty na další navýšení. V rámci přijímání 

dětí do školky, hodně záleží na tom, kolik v tom daném roce odejde dětí do školy. Z hlediska 

současné legislativy není možné na pozemku vystavět školku novou, díky limitům a blízkosti 

dálnice. 

Pan Vdovičenko se dotazuje na služby společnosti VR Services, s.r.o. 

- P. Léblová upozorňuje, že p. Vdovičenko evidentně nerozumí účtování obcí, což je patrné 

z jeho dotazů dle zákona 106/1999 Sb. a jeho následných zdvojených částek, které chce po 

obci vysvětlit a v tom případě toto není možné, jelikož částky reálné a ty, které si 

„vydedukuje“ p. Vdovičenko nesouhlasí. 



- p. Bartůněk dále připomíná p. Vdovičenkovi, že se dotazuje na stejnou otázku, jakou již 

položil dle zákona 106/1999Sb., která mu byla zodpovězena zasláním smlouvy s touto 

společností a odpověď na svou otázku si tedy mohl ze smlouvy vyčíst . 

Dále se p. Vdovičenko dotazuje na to, proč se za odpad platí až zpětně. 

- Jelikož nově legislativa neumožňuje vybírat zálohově při zavedeném systému v naší obci, což 

je výběr za „popelnici“. Proto se odpad bude platit zpětně.  Zastupitelstvo chtělo občanům 

zachovat co nejnižší možné ceny a to šlo pouze v tomto systému. 

 

 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 14:24 hod. 

 

 

 

V Řitce dne 28.3. 2022 

 

 

Zapisovatel:                                                                                                                Starosta: 

Věra Macháčková                                                                                                      Mgr. Kamil Abbid 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

Karel Vašut                                                                                                                  Jaroslav Papež 


